
Dagsorden
Generalforsamlingen Klubben Hovedgård 2024

1. Velkomst og indledning.
Dan byder velkommen til generalforsamlingen.

Antal deltagere fra bestyrelsen: 3 (Dan, Camilla og Anja)
Antal deltagere: 4

2. Valg af dirigent og referent.
Der vælge dirigent og referent

3. Bestyrelsens årsberetning til godkendelse.
Dan kommer med årsberetningen.

Igen i år har vi været godt besøgt i klubben med et gennemsnit af ca. 40
børn pr. gang. Som altid er vi afhængige af forældrenes tilslutning for at få
dækket vagter i klubben - det har nogle gange være tæt på ikke at
lykkedes, hvilket også førte til en revidering af 4 forældre og 1
bestyrelsesrepræsentant princippet, så vi nu siger 3/1.
Det går, da vi ofte ser at den som står i indgangen kan gå fra omkring kl.
19.30 og rundere i klubben.

Som altid deler vi lokaler med ungdomsklubben (7. - 9+ klasse), og der er
hen over året kommet nogle fælles regler for daglige rutiner i forbindelse
med afslutning på en klubaften (Oprydning, rengøring)
Ungdomsklubben står stadig for indkøb af Slushice hvorfor vi efter hver
klubaften overfører beløbet for købte slushice til Ungdomsklubbens
MobilePay. Det er noget med at overføre selv, og tage pengene fra dagens
kontant beholdning inden optælling - eneste alternativ til selv at købe
maskine mm.

Under forårets åbningsdage blev vi bekræftet i at forlængelsen af sæsonen
frem til sommerferien var en god ide. Dels er der stadig mange børn helt
frem til afslutningen, men samtidig får vi også glæde af de mere lyse timer.
I år var der nogen som kom med skateboards, hvilket var et hit, og vi
brugte også streethockey, hvor børn og voksne havde det sjovt. Flere
aktiviteter af denne slags kunne måske være en god ide.

Som altid afsluttede vi 2022/2023 med Pizzaaften og igen var det et stort
hit med ca. 86 tilmeldte og der blev i den grad spist Pizza, hvor vi måtte
hente mere løbende - men det var Milano Pizza uden problemer mand for.
Endnu engang tak til Sherzad for at altid levere gode pizzaer.
Det skal samtidig nævnes, at vores altid gode samarbejde med
Stoppestedet og Christina selvfølgelig fortsætter - hun får altid pakket
børnenes favoritslik og er behjælpelig med hurtig indkøb når vi løber tør for
de store favoritter. Der har selvfølgelig været lidt ugler i mosen fra
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børnenes side, fordi priserne på slik er steget, men det er jo generelt for
alle og ikke kun klubben.

I 2023 var der indsamling til legepladsen i Anlægget - klubben valgte derfor
at sponsorere 10.000 til formålet, hvorfor klubben kan kalde sig Legeplads
Ambassadør. Det hjælper dog på overførslen, hvis man indtaster det fulde
kontonummer.

I år har vi ikke indkøbt så meget krea til klubben som vi plejer, hvilket bl.a.
kan ses på den aktuelle beholdning af kreating, samt på regnskabet.
Tilskuddet fra kommunen er også tilbage på normal niveau, efter corona
tiden. Samlet set har vi i år et overskud på ca. 10.700 kr samt en mere
normal kassedifference sammenlignet med 2022.
For at sikre at mod at nogen skal ligge inde med bankposer fra
klubaftenerne og sikre mod det tab vi led sidste år, er der indkøbt et
pengeskab, som er blevet installeret i klubben. Samtidig føres der digital
overblik over kasseopgørelserne (fordelt på Entre og Kiosk).

Et fokuspunkt for den nye bestyrelse, kunne være et regelsæt for hvordan
man opfører sig i klubben og samtidig klæde dem som er på vagt på til at
sætte ind over for overdreven larm og udbrud, så alle kan være til stede.
Der har ikke været nogle bortvisninger i denne sæson og det er bestemt en
fornøjelse, som vi håber fortsætter.

4. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab.
Dan fremlægger regnskabet.
Lille kassedifference.
Sponsorat på 10.000 til legepladsen i Anlægget.
Indkøb af pengeskab - kr.1.500.
Tilskuddet fra kommunen giver rum til at kunne gøre lidt flere ting, samtidig
med mere indkøb af krea.
Regnskabet er godkendt af klubbens revisor Dorthe.

5. Forslag fra bestyrelsen.
Såfremt der ikke findes nye medlemmer til bestyrelsen i dag, foreslår
bestyrelsen at der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling hurtigst
muligt og meldes ud via Aula (såfremt skolen vil), facebook og
hjemmesiden. Der skal indkaldes minimum 14 dage før.

6. Behandling af indkomne forslag.
Forslag skal være formanden i hænde, senest 2 dage før
generalforsamlingen.
Ingen indkomne forslag.
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7. Valg af:
Vi har brug for flere bestyrelsesmedlemmer, såfremt klubben skal bestå.
Bestyrelsen fordeler vagter i mellem sig gennem sæsonen.
Randi Kragelund ønsker at træde ud af bestyrelsen, men vil stadig gerne
være på vagter ca. hver 2. uge. Bestyrelsen indstiller til at Randi får lov til
at repræsentere bestyrelsen på vagter, da hun er fuldt ud bekendt med
procedurerne.

1. – Bestyrelsesmedlemmer
Følgende forbliver i bestyrelsen:
- Anja Storgaard
- Mette Franck
- Dan Hansen

Måske:
- Camilla Lund

Følgende træder ud:
- Randi Kragelund
- Tina Neder-Helman

Følgende træder ind:
- Sisse Mikkonen Schroll
- Ronnie Poulsen

2. – En suppleanter
- Suppleant Cathe Agerbo er automatisk på valg.
Ny suppleant: Camilla Lund

3. – En revisor
Vores nuværende revisor Dorthe Foght genopstiller.

4. – En revisorsuppleant
Jacob Storgaard.

5. Faste frivillige:
Kim: Indkøb af sodavand + aflevere pant.
Randi: Til stede ved klubaftener
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8. Eventuelt

Sisse foreslår en “mini-klub” for børn med særlige behov; Børn der kræver ro og
struktur. Evt. 1 time om eftermiddagen 1-2 gange om ugen. Max. plads til 5-10 børn -
først til mølle. Evt. søge støtte fra kommunen.

Efter generalforsamlingen, vil der være konstituering af den nye bestyrelse.
Posterne og arbejdsopgaverne fordeles mellem foreningens nye
bestyrelsesmedlemmer.

Hvis du allerede nu ved at du vil melde dig til bestyrelsen, må du meget gerne
medbringe kørekort/pas + sygesikringsbevis - begge dele i fysisk form, ikke app’en,
da det skal bruges til indberetning i banken.
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